
Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 37/25-01-2023 

 

Αποφάσεις 

 

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικού Δ.Σ. υπ΄αριθμ.36/09-01-2023 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ.  36/09-01-2023  πρακτικό  του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ 

 

 

Θ Ε Μ Α  3ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος Ανδρών-Γυναικών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος Ανδρών-Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α  4ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Αγοριών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Αγοριών. 

 

Θ Ε Μ Α  5ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Κοριτσιών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος Κοριτσιών. 

 

Θ Ε Μ Α  6ο: Αποφάσεις—Ανακοινώσεις 

 

……………………………………………………………………………………. 

 

Β. Final Four Κυπέλλου Γυναικών ΕΣΚΑ 2022-2023 

 

 Κατά την συνεδρίαση, αποφασίστηκε το Final Four του Κυπέλλου Γυναικών 

Ε.Σ.Κ.Α να πραγματοποιηθεί στις 25-26/02/23. Τα γήπεδα που προτάθηκαν ήταν το 

Κλειστό Αιγάλεω, το 3
ο 

Κλ. Άνω Λιοσίων (Ζωφριάς) και το Κλ. Μπουρναζίου και 

επικράτησε το 3
ο 
Κλ. Άνω Λιοσίων (Ζωφριάς). 

 Επίσης αποφασίστηκε η είσοδος στο Final Four να έχει τιμή εισιτηρίου 5 

ευρώ και για τις δύο μέρες.  

 

Γ. Ανάθεση πόστων Αρμοδιότητας Διαιτητών & Κριτών 

 

 Το Δ.Σ προέβη σε συζήτηση για τα θέματα ιδ. και ιε. της αλληλογραφίας, τα 

οποία αφορούσαν την γνωστοποίηση της επικείμενης αποχώρησης λόγω 

συνταξιοδότησης των κυρίων Ανδριόπουλου Μιχάλη και Λάππα Φάνη και των 

αιτημάτων τους για ορισμό των υπαλλήλων που θα αναλάβουν τα πόστα τους 

(Αρμοδιότητας Κριτών ο κύριος Ανδριόπουλος και Αρμοδιότητα Διαιτητών ο κύριος 

Λάππας), προκειμένου να τους εκπαιδεύσουν για τις εργασιακές αυτές θέσεις 

αντίστοιχα. 



 Κατόπιν συζήτησης, το Δ.Σ αποφάσισε να αναλάβει την θέση Αρμοδιότητας 

Κριτών ο υπάλληλος της Ένωσης Χρύσανδρος Κολοκυθάς και την θέση 

Αρμοδιότητας Διαιτητών ο υπάλληλος Χάρης Κατσιμάρδος. Επίσης, αναφορικά με 

το θέμα εκπαίδευσης των υπαλλήλων, αποφάσισε, οι κύριοι Ανδριόπουλος και 

Λάππας να αρχίσουν την εκπαίδευση των κυρίων Κολοκυθά και Κατσιμάρδου άμεσα, 

σεβόμενοι την πολυετή εμπειρία τους. 

 

Δ. Συνάντηση με ΚΕΔ ΕΣΚΑ 

 

 Το Δ.Σ αποφάσισε να πραγματοποιηθεί συνάντηση με την ΚΕΔ ΕΣΚΑ, 

προκειμένου να συζητηθεί η διαδικασία ορισμού διαιτητών και κριτών. 

 

Ε. Συνάντηση για τα Οικονομικά 

 

 Ο Α’ Αντιπρόεδρος Φ. Τσώνης πρότεινε να πραγματοποιηθεί συνεδρίαση του 

Δ.Σ αποκλειστικά για τα οικονομικά θέματα της Ένωσης. Συγκεκριμένα ενόψει της 

Τακτικής Γενικής Συνέλευσης θα πρέπει να διευθετηθούν τα οικονομικά της 

προηγούμενης διοίκησης, καθώς παρουσίαζαν έλλειμμα ταμείου. 

 Η πρόταση του εγκρίθηκε ομόφωνα και αποφασίστηκε να πραγματοποιηθεί 

συνεδρίαση.  

 

Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 

 

 


